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Odůvodnění hodnocení a celkové shrnu :

Práce splňuje všechny náležitos na diplomové práce kladené – řazení jednotlivých kapitol, nechybí cil práce včetně
vědecké hypotézy. Rovněž je dostatečný počet výchozích údajů, jež jsou zpracovány vhodnými sta s ckými postupy.
Zevrubně je popsán vznik a současný stav sledovaného plemene, důraz je ve všech částech práce kladen na nosné
téma, m je příbuzenská plemenitba u psů a její dopady (kladné i záporné). Výsledkem jem.j zajímavé, svým způsobem
pro chůdné zjištění: příbuzenská plemenitba u sledovaného plemene nesnižuje, ale naopak zvyšuje počet štěňat/vrh.
Drobným nedostatkem celé práce je do jisté, ne však v zásadní míře, uspěchanost a povrchnost, práce je příliš krátká.

Otázky k obhajobě:

Jsou rozdíly v průměrném počtu štěňat ve vrhu, o kterých je zmínka v prvém odstavci kap.: Závěr, opravdu sta s cky
průkazné?

Jsou současné, poměrně vysoké hodnoty Fx, nadále akceptovatelné? Měli by chovatelé plemene slovenský čuvač
(v rámci jejich chovatelské organizace), usilovat o redukci příbuzenské plemenitby? Jestliže ano proč a jakými cestami?
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